

YE-308C 全自动气动钉跟机 Completely Automatic Heel-nailing Machine

1. 本机适用于任何男女鞋类的钉跟作业。
2. 采用进口 PLC 控制系统，准确、高效。气油平衡缸能自动调整压着任何高度的鞋跟，且使鞋跟不受损坏。
3. 装钉箱可提供 1-12 只，6-28mm 任何长度的钉子或螺钉。配有自动次序打钉选择。
4. 钉子钉入的角度可避免穿透鞋跟。
5. 自动送钉机构上钉臂具有安全保护装置，可避免伤害操作者。
6. 钉座具有十字灯定位系统，更加保证鞋子打钉位置的准确度。
7. 具有显示器和摄像功能，非常方便的检测长筒马靴打钉的状况。
8. 自动检测功能可快速排除故障，钉序可全部编程控制。

1. It is suitable for nailing of any male and female footwear.
2. Uses foreign brand of PLC control system, is accurate, and is highly effective. The gas oil balanced cylinder can automatically press any shoe heel (any height). Thanks to this system the machine does not damage the heel.
3. The nail storage box may provide nails 1-12 pcs sized 6-28mm and also nails or screws of any length. It has programmable sequence of nailing.
4. The nail spike angle does not let the nail break the heel. It also ensures a good fastening of the heel.
5. The machine has an automatic safety system which prevents the operator from being injured.
6. The machine has laser positioning system. This system guarantees the accuracy of nailing point.
7. The machine has a monitor and the photo camera, very useful for examination of nailing quality.
8. Auto diagnostics system for quick troubleshooting.

机械尺寸 Dimensions	净重 N.W	空压源 Air pressure	功率 Power	电压 Voltage	产量 Capacity
2200X1850X990mm	430kg	0.6Mpa	0.2kw	220V/50Hz	2000 双/8 小时



远益®
UANYI

YUANYI SHOE MAKING MACHINE

远益鞋机









YE-308C 全自动气动钉跟机
YE-308C Automatic Heel Nailing Machine

since
96
专心 专业 创新
www.cneaga.com